
Zápis 
ze 4. zasedání Školské rady při Základní škole, Trutnov, V Domcích 488  

ze dne 22.05.2025  
7. funkční období 

 
 
Přítomni:  Kaiserová Andrea    
      Vaňátková Bendová Monika, Mgr. 

Rejl Dušan, Mgr. 
 
Horáková Radová, Ing. – host 

 
Omluveni: Klikarová Petra 
  Hendrych Tomáš, Mgr. 

Jorová Blanka, Mgr. 
 

Program:  1. Úvod  
2. Hospodaření školy v roce 2024 a finanční plán na rok 2025 

  3. Výsledky zápisu k PŠD a přijímací řízení na SŠ 
4. Různé 

      5. Program a termín příštího zasedání ŠR 
 
Ad 1) 
Úvod 
Předseda školské rady seznámil členy s programem 4. zasedání ŠR. Členům tohoto orgánu školy byl 
s předstihem předložen ke kontrole a případnému doplnění zápis z 3. zasedání ŠR v elektronické podobě, 
ke kterému nebyly žádné připomínky. 
 
Zápis z 3. zasedání školské rady byl schválen poměrem hlasů: 3-0-0  
 
 
Ad 2) 
Hospodaření školy v roce 2024 a finanční plán na rok 2025 
Ředitelka školy podala informaci o hospodaření organizace v roce 2024 (čerpání provozních prostředků, 
účelových provozních příspěvků z rozpočtu města a investic + prostředků ze státního rozpočtu a dalších 
zdrojů).  
Škola zakončila účetní rok vyrovnaným výsledkem hospodaření, a to zejména díky doplňkové (hospodářské) 
činnosti organizace. Účetní závěrku, výsledek hospodaření za rok 2024 a převod prostředků do rezervního 
fondu schválila Rada města Trutnova usnesením RM_2025-468/9 ze dne 24.04.2025 (podrobnosti viz 
příloha). 
 
K hodnotící zprávě o hospodaření školy za rok 2024 nebyly ze strany členů ŠR připomínky.  
 
Finanční plány organizace na rok 2025 se do jejího schváleného rozpočtu promítly pouze částečně, a to 
s ohledem na městem avizované nutné úspory, které se v plné míře týkají rovněž provozu všech městských 
příspěvkových organizací, ale i z důvodu samostatného schvalování účelových provozních příspěvků a 
investic. Co se týče běžných provozních výdajů školy, jejích výše zůstává na přibližně stejné úrovni jako 
v loňském roce, přičemž škola již požádala zřizovatele o další finanční prostředky (účelové provozní 
příspěvky a investice) na řešení různých oprav, k zefektivnění provozu a k realizaci projektu IROP II. Některé 
požadavky byly finančně podpořeny v rámci rozpočtových opatření č. 1 (schváleny na březnovém zasedání 
ZM) a rozpočtových opatření č. 2 (schváleny na květnovém zasedání ŠR). Aktuálně má škola potřebu řešit 
především dovybavení nové bilingvní učebny nábytkem a IT technikou (z požadovaných 550.000 Kč škola již 
obdržela 350.000 Kč) a pokračování výměny podlah v přízemí II. stupně ZŠ (vestibul, chodba k jídelně) 
v ceně cca 1.500.000 Kč. 
Finanční plán organizace na rok 2025 schválila Rada města Trutnova usnesením RM_2025-324/7 ze dne 
26.03.2025 (podrobnosti viz příloha). 
 
K finančnímu plánu školy na rok 2025 nebyly připomínky. 
 
 
Ad 3) 
Výsledky zápisu k PŠD a počty žáků ve škole  
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Ředitelka školy informovala členy ŠR o výsledcích zápisu k povinné školní docházce (PŠD) na školní rok 
2025/2026, který se uskutečnil ve dnech 03.04. a 04.04.2025. K zápisu se dostavilo 86 dětí (z toho 22+4 po 
odkladu ze spádového obvodu školy), zapsaných bylo 67 dětí (z toho 22 ze spádového obvodu školy).  
ZŠ V Domcích evidovala 12 žádostí o odklad PŠD. Pro školní rok 2025/2026 budou otevřeny 3 třídy  
1. ročníku, z toho 1 bilingvní (počet žáků v této třídě je 23). 
 
Výsledky přijímacích řízení na SŠ 
Z celkového počtu 59 žáků 9. ročníku a 55 žáků 5. ročníku se na střední školy dostalo:  

• čtyřleté gymnázium-4 žáci 

• osmileté gymnázium-5 žáků 

• čtyřleté obory SŠ s maturitou-28 žáků 

• tříleté obory SŠ s výučním listem-20 žáků 

• zbývající ve druhém kole-7 žáků 
 
 
Ad 4) 
Různé 
1. Školní fórum 
Školní fórum hodnotí paní ředitelka velmi pozitivně. Již jsou objednané žaluzie do jídelny, dořešilo se i 
odkládání věcí u tělocvičen po TV. Velmi kladné byly i reakce od rodičů žáků, kteří se fóra zúčastnili. 
 
2. Projekt Paměti národa 
Příběhy našich sousedů je vzdělávací projekt neziskové organizace Post Bellum určený pro žáky 8. a 9. tříd 
základní školy a víceletých gymnázií. Dva týmy žáků naší školy se tak na několik měsíců staly rozhlasovými 
dokumentaristy pod vedením pedagogů. Žáci měli za úkol vyzpovídat pamětníka a vytvořit rozhlasový 
dokument v Českém rozhlasu Hradec Králové. Zároveň vytvořili doprovodnou fotoprezentaci se závěrečným 
vystoupením před širokou veřejností, zástupci rodičů a odbornou porotou v Koncertní síni Bohuslava Martinů 
v Trutnově 20. května 2025. 
 
3. Využití otevřeného sportoviště 
Na žádost zřizovatele bude školní hřiště otevřeno od 16.00 do 20.00 široké veřejnosti k bezplatnému využití. 
Obdobně jsou k dispozici všem zájemcům rovněž sportovní areály při ZŠ Mládežnická, ZŠ R. Frimla a ZŠ 
Komenského. Aby nedocházelo ke komplikacím při „obsazování“ konkrétních sportovišť v rámci jednotlivých 
areálů, bude možné si vybrané termíny zarezervovat, a to prostřednictvím profesionálního on-line 
rezervačního systému. Zájemci o sportoviště s provedenou rezervací budou mít přednost před zájemci bez 
rezervace. Náklady na zajištění provozu (správce) a údržbu jednotlivých sportovišť budou hrazeny 
z rozpočtu města. Po skončení sezóny (31.10.) bude provoz otevřených sportovišť vyhodnocen. 
 
4. Ukončení členství A. Kaiserové ve školské radě  
Z důvodu ukončení školní docházky dětí pí Kaiserové na ZŠ V Domcích proběhnou na začátku nového 
školního roku doplňovací volby do tohoto orgánu školy z řad zákonných zástupců žáků. 
 
 
Ad 5) 
Program a termín příštího zasedání ŠR 
1. Výsledky doplňovacích voleb do ŠR 
2. Schvalování výroční zprávy o činnosti školy ve školním roce 2024/2025 
2. Případné změny školního řádu a dalších dokumentů 
3. Různé 
 
Další zasedání ŠR se uskuteční v průběhu října 2025. Konkrétní termín bude upřesněn a všem členům ŠR 
včas oznámen.  
 
 
Zapsala: Mgr. Monika Vaňátková Bendová  
 
 
 
 
 
          …………………………..                                                     ………………………….. 
           předseda školské rady                                            tajemník školské rady 


